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 Milí lionští přátelé, 

poslední měsíc mého 

ročního guvernérského období 

uběhl jako voda a vy máte 

před sebou můj poslední list. 

V průběhu měsíce června 

jsem však ještě navštívil 

několik akcí. První byla 

společenská akce pořádaná LC Praha -Orel.  

Pozvání klubu přijali také I.VDG Jana Flanderová, 

PDG Jiří Zatloukal, RG Boris Hynek, členové LC 

Pardubice i členové pražských klubů. Jsem rád, že 

na vltavském parníku byli se mnou, protože jinak 

by pouze symbolika LCI dokládala, že jsme na 

lionské akci. Myslím si, že oslovení bratři a sestry 

není tím pravým oslovením v našem lionském hnutí 

(mimo jiného). Přesto je však nutno poděkovat LC 

Praha - Orel za organizaci tak komplikovaného 

večera s tolika významnými hosty. Pro mne, jako 

Brňáka byl tento večer díky krásám Prahy a 

pohledům z Vltavy při večerním osvětlení 

nezapomenutelný.  

Do Prahy jsem se vrátil hned další týden v 

úterý. Ve Stavovském divadle pokračovala tradice 

udílení ocenění 3Ď, jehož duchovní "matkou" je 

opět paní Běla Jensen. Mezi nominovanými 

byli také studenti plzeňského gymnázia, jehož 

ředitelem je náš člen LC Plzeň City p. Jaromír 

Kašpar. Ze sedmi nominovaných získali toto 

ocenění žáci Gymnázia Luďka Pika za přínos 

v humanitární oblasti. Blahopřeji nejen studentům, 

ale i Jaromírovi a současně přeji úspěšný průběh 

letošního lionského mládežnického kempu. 

 

 

Následující čtvrtek jsem prožil v kruhu 

děvčat v Rychnově, předávala se funkce 

 
prezidentky.  Oficiální část byla vedena nenuceně, 

ale podle lionských pravidel, a následující posezení 

 
bylo jako vždy velmi příjemné. Bylo to vlastně moje 

poslední vystoupení ve funkci guvernéra. Uvědomil 

jsem si, že shodou okolností i moje první návštěva 

ve funkci guvernéra byla právě v tomto klubu u 

děvčat v Rychnově. 

Současně ve čtvrtek byl zahájen Milovický 

festival "Votvírák 2008". Více jak 120 interpretů se 

vystřídalo na čtyřech pódiích. Pro mne jako 

guvernéra však bylo nejpodstatnější, že po celé 

republice se objevily plakáty s programem a s logem 

Lionského hnutí a našeho LC Praha Bohemia  

Ambasador. Klub zde zorganizoval sbírku ve 

prospěch organizace Pohoda, která poskytuje 

sociální služby dospělým lidem s mentálním a 

kombinovaným postižením.   

V dnešní listu si dovolím ještě znovu pro 

zejména vás, nové funkcionáře, připomenout 

"pravidla hry" zejména v oblasti placení povinných 

 

 



příspěvků do Oak Brooku, a to především 

neuhrazení faktur v době jejich splatnosti a hrozba 

Statusu Quo , není-li faktura uhrazena ani do 150 

dnů po její splatnosti. Tento „trest“ je automaticky 

„udělen“ počítačem a více jak 2 měsíce trvá, něž se 

LC klub vrátí zpět "do života".  K  31. 5. 2008  

(sestavy z Oak Brooku přicházejí s měsíčním 

zpožděním) jsou ohroženy  LC Brno, Plzeň City, 

Rokycany a Žilina. Musím však poděkovat za 

zodpovědný přístup k plnění těchto povinností LC 

Banská Bystrica, Bratislava, Bratislava Bona Fide, 

Bratislava Istropolis, Hronsek Gala, Kremnica, 

Nitra, Piešťany, Prešov, Zvolen, Brno-Špilberk, 

Karlovy Vary-Diana, Mariánské Lázně -Marienbad, 

Olomouc, Pardubice, Plzeň-Bohemia, Praha-Orel, 

Praha-Hartig, Praha-Heraldic, Praha-První, Rychnov 

nad Kněžnou, Tábor, Teplice, Ústí nad Labem, kteří 

k tomuto datu byly zcela bez dluhů nebo s přeplatky.  

          Cca za 14 dnů se setkám s 1. Viceprezidentem 

Eberhardem Wirfsem a jsem velmi rád, že mu budu 

moci referovat o dobré práci celého našeho distriktu. 

Ve svém prvním  guvernérském listě  jsem 

měl fotografie z Konventu v Chicagu a tak končím 

stylově - fotografií z konventu v Bangkoku od 

Tibora Bučeka. Moje fotografie z  konventu budou 

až z toho, který se uskuteční 5. - 9. 7. 2013 v 

Hamburgu. 

        

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Milé lionské přítelkyně, milí lionští přátelé, 

milí členové Leo klubů, s tímto 12. listem guvernéra 

se s vámi loučím jako guvernér distriktu D 122 

Česká republika a Slovenská republika. Děkuji všem 

za přátelskou, kritickou, kompetentní a upřímnou 

spolupráci v průběhu celého mého funkčního 

období, která mě v obohatila mnoha ohledech.   

Zůstávejte zdrávi a těším se na naše další 

setkávání.  

 

S pozdravem We serve Váš 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


